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Zápis z 10. zasadnutia Spoločného monitorovacieho výboru  

Programu Interreg V-A Slovenská republika-Česká republika 2014-2020 

 

26.máj 2021  

videokonferencia prostredníctvom MS Teams 

 

1. Otvorenie a privítanie 

10. zasadnutie Spoločného monitorovacieho výboru (ďalej len „SMV“), ktoré sa uskutočnilo „online“ 

formou cez aplikáciu MS Teams, otvorila za riadiaci orgán (ďalej len „RO“) predsedníčka SMV pani 

Mihaľová. Následne prítomných oboznámila o technických záležitostiach a o spôsobe hlasovania, ku 

ktorým neboli vznesené žiadne pripomienky.  

Pani Mihaľová oboznámila účastníkov s programom zasadnutia, ku ktorému neboli vznesené žiadne 

pripomienky. Po overení prítomnosti hlasujúcich konštatovala, že SMV je v zmysle Rokovacieho poriadku 

SMV uznášaniaschopný.1  

 

2. Informácia o stave implementácie programu2 

Pani Csonková informovala účastníkov o pokroku v implementácii programu. V realizácii je celkovo 136 

projektov. Fyzicky aj finančne ukončených projektov je 47. Na implementácii programu sa negatívne 

podpísala situácia s COVID 19, samotná realizácia projektov bola výrazne spomalená a na STS boli 

doručované početné žiadosti o zmenu v podobe predlžovania realizácie projektov. Z dôvodu situácie 

COVID 19 sa mnohé plánované aktivity, pokiaľ to bolo možné, presúvali do online priestoru, prípadne 

presúvali na obdobia s priaznivejšou situáciou. Toto malo za následok výrazné šetrenia a to 

predovšetkým pri projektoch implementovaných v rámci PO 1 (priemerná úspora 20%) a PO 3 (priemerná 

úspora až 25%). Aj napriek tejto skutočnosti sa podarilo finančné záväzky, tzv. záväzok n + 3, splniť. 

Záväzok k 31.12.2020 predstavoval sumu 22,6 mil. Eur zo zdroja ERDF a bol splnený na 119,2% a to aj 

s využitím možnosti 100% kofinancovania pre výdavky deklarované na EK v rámci 7. účtovného roku. 

Kumulatívny cieľ na rok 2021 predstavuje sumu 37,2 mil. Eur za zdroj ERDF. Aktuálny stav čerpania za 

zdroj ERDF je k 24.5.2021 na úrovni 31,9 mil. Eur, čo predstavuje 35,42% z celkového rozpočtu 

Programu. Pri zohľadnení 100% kofinancovania je čerpanie na úrovni 35,6 mil. Eur, čo predstavuje 

čerpanie vo výške 39,49%. Pani Vargová z certifikačného orgánu doplnila informáciu ohľadom plnenia 

pravidla voči EK, kedy v roku 2021 deklarovali dve žiadosti o platbu vo výške 11,14 mil. Eur, pri ktorých 

bol využitá možnosť 100 % kofinancovania v rámci 7. účtovného roka a pre splnenie pravidla n+3 voči EK 

                                                      
1 Prítomných bolo 6 členov s hlasovacím právom za SK delegáciu a 5 členov s hlasovacím právom za ČR delegáciu. 
Prezenčná listina je prílohou 1 Zápisu. 
2 Detailné údaje sú uvedené v prezentácii (príloha 2). 
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zostáva predložiť 2,24 mil. EUR.  Aktuálne je v pláne predložiť záverečnú priebežnú žiadosť o platbu v júli 

2021. 

Pani Csonková ďalej informovala o spôsobe priebežného monitorovania finančnej implementácie 

programu. Tak na úrovni prvostupňovej kontroly, ako aj na úrovni STS/RO boli stanovené kvartálne ciele 

spracovávania výdavkov. Tieto ciele sú pravidelne vyhodnocované a k máju 2021 je možné konštatovať, 

že ciele sa plnia priebežne, čo dáva vysoký predpoklad splnenia pravidla n+3 k 31.12.2021 a to aj 

s dostatočnou rezervou.  

Pani Mihaľová poďakovala českej a slovenskej FLC ako aj STS za kvalitne vykonávanú prácu a vyzvala 

k plneniu stanovených cieľov aj pre ďalšie obdobie.  

 

3. Schvaľovanie projektov z prioritnej osi 1, ŠC 1.1, prijatých v rámci výzvy č. INTERREG 

V-A SK-CZ/2020/12 

Pani Csonková stručne informovala o vyhlásenej výzve č. 12, ktorá bola vyhlásená v rámci prioritnej      

osi 1 v špecifickom cieli 1.1 vo výške 2,9 mil. Eur. Celkovo bolo na RO predložených 56 žiadostí 

o nenávratný finančný príspevok (ďalej len „ŽoNFP“) v celkovej hodnote EFRR 14 048 009 €. Keďže 

v rámci PO 1 došlo k výrazným posunom v implementácii a predlžovaniu projektov, aj finančné ukončenie 

projektov a uvoľňovanie zdrojov z ukončených projektov sa realizuje s časovým posunom. Uvoľnenie 

zdrojov vo výške alokácie výzvy bude k dispozícii do konca roka 2021. Z uvedeného dôvodu RO navrhuje 

schváliť projekty do výšky alokácie výzvy a aktuálne chýbajúce prostriedky v PO 1 pokryť dočasne 

voľnými prostriedkami z PO 3.  

Tento návrh bol členmi SMV odsúhlasený. Vzhľadom na uvedené argumenty bolo prijaté nasledovné 

uznesenie: 

 SMV schvaľuje dočasné využitie disponibilných zdrojov z PO 3 na zazmluvnenie 

schválených projektových žiadostí z PO 1 do času, kým sa v PO 1 uvoľnia zdroje z ukončených 

projektov.   

Pani Kročková stručne predstavila výzvu INTERREGV-A SK-CZ/2020/12 zameranú na ŠC 1.1. Alokácia 

na výzvu bola stanovená vo výške 2,9 mil. Eur € (suma EFRR). Celkovo bolo na RO doručených 56 

Žiadostí o NFP vo výške 14 048 009 € (suma EFRR). V rámci administratívneho overenia bolo 

vyradených 15 žiadostí, z ktorých bolo 10 zastavených konaní a 5 neschválených z dôvodu nesplnenia 

podmienky výzvy. Do odborného hodnotenia postúpilo 41 žiadostí. Minimálny počet bodov (98)                   

na potenciálne schválenie nedosiahlo 20 žiadostí a z uvedeného dôvodu sú navrhnuté na neschválenie. 

Jedna žiadosť, aj napriek zisku potrebného počtu bodov, je navrhnutá na neschválenie vzhľadom 

k závažným nedostatkom kvalitatívneho charakteru. Z 20 projektových žiadostí, ktoré dosiahli potrebný 

počet bodov sa navrhuje na schválenie 12 žiadostí, ktoré sa nachádzajú v rámci alokácie výzvy 

a ostatných 8 projektových žiadostí je navrhnutých na zaradenie do zásobníka projektov.  

Po prezentovaní jednotlivých projektových žiadostí a následnej diskusii prijali členovia SMV nasledovné 

rozhodnutia:  
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SMV schvaľuje žiadosti AYW8, AZG5, AYI2, AZC7, AYU8, AZV5, AZF1, AZV9, AYX7 podľa 

predloženého návrhu (prehľad výsledkov hlasovania v prílohe 4). 

SMV schvaľuje žiadosti AYY3, AZN4, AZS2 podľa predloženého návrhu za podmienky 

využitia disponibilných zdrojov z PO3 do času, kým sa uvoľnia zdroje z ukončených projektov 

v rámci PO1 (prehľad výsledkov hlasovania v prílohe 4). 

SMV neschvaľuje žiadosti AYL8, AYX6, AYW3, AYK5, AYZ9, AZV7, AYX1, AZL2 z dôvodu 

nedostatku finančných prostriedkov, avšak zaraďuje ich do zásobníka projektov (prehľad 

výsledkov hlasovania v prílohe 5). 

SMV neschvaľuje žiadosť AZP2 z dôvodu závažných nedostatkov v oblasti nehospodárnosti 

rozpočtu identifikovaných STS (prehľad výsledkov hlasovania v prílohe 6). 

SMV neschvaľuje žiadosti AZZ4, AZT6, AZT8, AZL3, AYK9, AZV3, AZU1, AZA5, AYW5, 

AYW2, AZH3, AYZ4, AYR8, AYU4, AZF7, AZT2, AYI4, AZR8, AYW7, AZQ6 z dôvodu 

nedostatočného počtu bodov (prehľad výsledkov hlasovania v prílohe 6).   

Pani Mihaľová poďakovala STS za pripravené podklady.  

 

4. Informácia a schvaľovanie výročnej správy o vykonávaní programu za rok 2020 

Pani Csonková informovala o Výročnej správe za rok 2020, ktorá bola vypracovaná v súčinnosti s NO 

a členovia SMV mali možnosť sa k nej vyjadriť. Boli predstavené jednotlivé pripomienky, pričom 9 

pripomienok k výročnej správe bolo zo strany RO akceptovaných a 1 neakceptovaná (avšak 

s predkladateľom pripomienky - CKO, odkomunikovaná).  

Pani Mihaľová následne otvorila diskusiu k návrhu správy. SMV hlasovaním rozhodol o schválení 

Výročnej správy o vykonávaní programu za rok 2020 (príloha 7). 

 

5. Informácia k implementácii Fondu malých projektov 

Pani Smutná predstavila stav implementácie Fondu malých projektov. V súčasnosti sa zazmluvňuje 6. 

výzva a prebieha hodnotenie 7. výzvy investičnej priority 11b. V rámci Fondu malých projektov je 

plánované vyhlásenie 8. výzvy zameranej na investičné priority 11b a 6c. Regionálny výbor je plánovaný 

na 24.-25.6.2021. Pani Smutná predstavila niekoľko úspešných projektov realizovaných v rámci Fondu 

malých projektov.  

 

6. Informácia k priebežnému stavu programovania nového programového obdobia 

Pani Mihaľová informovala o stave programovania na nové programové obdobie. K 26.5.2021 bolo 

uskutočnených sedem zasadnutí programovacej skupiny spolu s konzorciom zloženého z viacerých 

spoločností zo Slovenska a Česka. V súčasnosti sú pripravené konsolidované návrhy ku kapitole 1. a 2. 
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(predbežne je navrhnutá intervenčná logika). V spolupráci s NO sa začali pripravovať kapitoly 3-7. Návrh 

finančnej alokácie bude diskutovaný na Task Force, ktorý je plánovaný 1.6.2021.  

 

7. Rôzne 

Plán komunikačných aktivít 2021 a plán Výziev 2021  

Pani Csonková stručne informovala o pláne komunikačných aktivít na rok 2021 a predstavila plán výziev 

na rok 2021. V júni 2021 bude vyhlásená výzva v špecifickom cieli 2.1 v súlade so schváleným plánom 

výziev. Alokácia na výzvu predstavuje aktuálne dostupnú alokáciu, ktorá v prípade uvoľnenia zdrojov 

z finančne ukončených projektov môže byť navýšená. Podľa schváleného plánu výziev sa počíta aj 

s vyhlásením výzvy v PO 3. Tu však RO navrhuje nechať otázku prípadného vyhlásenia výzvy otvorenú 

a o uvedenom rozhodovať až v 4. kvartáli 2021, keď budú dostupné informácie o žiadostiach 

predložených v rámci PO 2. V prípade, že by bolo predložených dostatok kvalitných projektových žiadostí 

výrazne prevyšujúcich alokáciu výzvy, je tu možnosť využitia dostupných zdrojov z  PO 3.   

Následne pani Štrbková predstavila výzvu č. 13 pre PO2/ ŠC 2.1, ktorej alokácia je 1,8 mil. € za zdroj 

EFRR a jej vyhlásenie je plánované na začiatok júna 2021. K podstatným zmenám došlo najmä v oblasti 

dokladania povinných príloh, kde boli medzi povinné prílohy zaradené právoplatné stavebné povolenia 

a povinnosti mať vysporiadané majetkovo-právne vzťahy už v čase predloženia žiadosti o NFP. Tieto 

opatrenia boli prijaté najmä s ohľadom na pomerne obmedzený čas na implementáciu projektov, a preto 

je kľúčové, aby po schválení žiadostí mohli projekty okamžite začať s realizáciou. Pani Mihaľová vyzvala 

členov SMV, aby informácie o zverejnenej výzve promovali v regiónoch s cieľom zabezpečiť 

informovanosť v území tak, aby bolo predložených dostatok kvalitných projektových žiadostí.  

Žiadosť o zmenu v projekte U434 

Pani Kročková stručne predstavila požadovanú zmenu v projekte, ktorá sa týka predĺženia doby 

realizácie projektu o 6 mesiacov, t.j. do 10/2021. SMV hlasovaním rozhodol o schválení predloženej 

žiadosti o zmenu v projekte3.  

Pani Csonková informovala členov SMV o plánovaných vyhláseniach písomných procedúr 

k požadovaným projektovým zmenám, ktoré sú priebežne spracovávané. Ďalej navrhla zrušenie 

zasielania mesačného monitoringu dohodnutého v roku 2017 vzhľadom na to, že požadované výsledky 

sa priebežne dosahujú a tento nástroj monitorovania už nie je nevyhnutný. K návrhu nebola vznesená 

žiadna pripomienka, pani Mihaľová skonštatovala, že návrh bol jednohlasne schválený.  

Na záver zasadnutia SMV poďakovala pani Mihaľová všetkým prítomným za účasť a spoluprácu.  

 

 

                                                      
3 Zo SK delegácie boli za schválenie 4 hlasujúci členovia, 2 členovia sa zdržali (CO, TSK), žiaden z členov nebol proti.  

Z CZ delegácie boli za schválenie 5 hlasujúci členovia, žiaden z členov nebol proti. 
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Prílohy: 

1. Prezenčná listina  

2. Prezentácia k 10. online zasadnutiu SMV programu Interreg V-A SK-CZ 2014-2020  

3. Zoznam predložených ŽoNFP_INTERREG V-A SK-CZ_2020_12 

4. Zoznam schválených ŽoNFP_INTERREG V-A SK-CZ_2020_12 

5. Zásobník projektov v rámci ŠC 1.1 

6. Zoznam neschválených ŽoNFP_INTERREG V-A SK-CZ_2020_12 

7. Výročná správa o vykonávaní programu za rok 2020 

 

V Bratislave, 21.06.2021 

 

Zapísala: Ing. Eliška Szabo    Podpis:…………………………………….. 

Projektová manažérka STS 

 

Overila: Ing. Ivana Kročková                Podpis:…………………………………….. 

Vedúca oddelenia STS  

 

Schválila: Mgr. Katarína Mihaľová   Podpis:…………………………………….. 

Predsedníčka Spoločného monitorovacieho výboru 


